

MEDDELANDE #1 Vårregatta för jollar 2019, LDSS

2018-05-25 kl 12:52

Mer info kommer innan 17.00!

Vi följer prognosen under dagen och funderar på lösningar, då det ser ut att bli mycket vind.

Just nu är prognosen 12 i medel (byar på 16-18)

Vi kommer inte att anordna start för optimist C i mer än 8m/s, om man är trygg med mer är man dock välkommen att segla med optimist A eller B.

Med vänlig hälsning,
SL David Zeeberg